
 

Høgskulen på Vestlandet Telefon: 55 58 58 00 
Postboks 7030 E-post: post@hvl.no 
5020 Bergen  

 

Referat Campusmøtet Haugesund #5 
 
 
Dato: Onsdag 17. oktober 
Tid: Kl. 13.00-15.00  
Sted: Campus Haugesund, møterom 3045 (Zoom) 
 
Til stede: Øyvind M. Berge (leder, FTMS), Monica W. Nortvedt (nestleder, FHS), 
Amanda W. Skaar (Studentcampusrådet), Roy Martin A. S. Pettersen (Studenttinget), 
Sigurd Sandvold (FLKI), Malin K. Glette (FHS), Robert Drønen (FTMS), Svein 
Abrahamsen (FTMS), Geir Kåre Resaland (prorektor for regional utvikling), Stine S. 
Bach (gjest, fagseksjonsleder AK), Jeppe Jeppesen (gjest, kommunikasjonsrådgiver 
AK), Knut Kismul (gjest, prosjektleder nybygg ADU) Frank K. Kongshavn (sekretariat) 
 

Sakliste: 

Sak Tittel Ansvarlig Tidsbruk 

8/24 Godkjenning av innkalling og sakliste Møteleder 5 min 

9/24 Studentareal på campus 

- Ombygging eksisterende bygg 

- Status «Studenthuset på hjørnet» 

 

- Knut Kismul 

- Roy M. Pettersen 

20 min 

10/24 Omdømme og studentrekruttering Jeppe Jeppesen og Stine 

S. Bach 

35 min 

11/24 Campusprofil Møteleder 15 min 

12/24 Regionale møtearenaer Møteleder og sekretariat 10 min 

13/24 Flytting av Servicetorget Roy M. Pettersen 15 min 

14/24 Regionalplan kompetanse og 

kompetanseforum 

Frank K. Kongshavn / 

sekretariat 

10 min 

15/24 Diverse – saker til orientering 

- Helsekvartalet i Tysvær 

Møteleder 

- Malin K. Glette 

10 min 

 

8/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Presentasjonsrunde av deltakere og gjester. 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent 

 



 

Høgskulen på Vestlandet Telefon: 55 58 58 00 
Postboks 7030 E-post: post@hvl.no 
5020 Bergen  

9/24 Studentareal på campus 

Oppfølging av sak 4/24. 

Innledning ved studentrepresentant Roy Martin Pettersen. Haugesund kommune ønsket at 

studentene skulle overta et hus på andre siden av Rådhusplassen. Ulike løsninger har blitt 

undersøkt, men det har vist seg vanskelig. Studentforeningen Stødden har i stedet inngått 

fast leieavtale med et annet utested, enda nærmere campus, der det skal være studentbar 

hver torsdag ut året. 

Orientering om planene for ombygging av eksisterende bygg, med særlig søkelys på nye 

studentarealer, ved prosjektleder for nybygget, Knut Kismul. Kontraktør hevder at ombygging 

vil være ferdig senest til studiestart i 2027. 

Positivt prosjekt. Viktig med uformelle møteplasser og barer, også fra et faglig perspektiv. 

Det legger grunnlag for samarbeid og innovasjon. 

Spørsmål om hvordan studentbar på campus skal driftes, og hvordan det fungerer på 

Kronbar i Bergen. Ønskelig at studentene tar noe av det, men det finnes flere muligheter. 

Tar med sak 13/24 ettersom den henger naturlig sammen med disse problemstillingene. Se 

referat under sakspunkt. 

Vedtak: 

Campusmøtet tar orienteringen til etterretning. 

 

10/24 Omdømme og studentrekruttering 

Presentasjon av kommunikasjonsavdelingens (AK) arbeid med studentrekruttering, 

omdømme og merkevarebygg, ved fagseksjonsleder Stine Stangeland Bach og 

kommunikasjonsrådgiver Jeppe Jeppesen. 

Hashtag-en #faktiskblinoe har fått negativ oppmerksomhet fra studenter. Diskriminerende og 

støtende for dem som velger å ikke studere. 

AK er klar over problemstillingen. Hashtag-en er testet, og den fungerer bra på vgs-nivå. En 

del av kritikken kommer fra konkurrerende institusjoner. Kan leses på ulike måter. Må regne 

med reaksjoner, og det er positivt med engasjement. 

Studentrekruttering blir enda viktigere i tiden fremover. Mange som tar pauser og ikke 

begynner på studier før etter de er 20 år. Også viktig å drive internmarkedsføring, en del 

bachelorstudenter som ikke har hørt om hvilke mastere de kan gå videre på. 
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De fleste av masterprogrammene våre på alle fakultet ber om mer drahjelp. Er fortsatt 

betraktet som en bachelortung institusjon. Jobbes med hvordan vi skal promotere 

masterprogrammene bedre. Mange som vil bidra fra fagmiljøene, men det blir ofte kampanjer 

med nokså lav kvalitet. Det må vi gjøre noe med, og det er opprettet rekrutteringsutvalg på 

fakultetene. 

Det er viktig å markedsføre de linjene som går bra, ikke bare de som sliter.  

HVL har inngått avtale med nytt markedsføringsbyrå, som har hatt en kritisk gjennomgang av 

markedsføringen. Viktigste tilbakemelding er at vi har for mange annonser. Vi må spisse 

budskapet mer. 

Vår styrke er at vi løser virkelige problemer – knyttet til vårt «why» (ref. presentasjon fra AK). 

Viktig å vise at vi jobber på tvers av fagområder, noe vi må bli enda flinkere til. 

Studentene er positive til å jobbe mer på tvers av fagområder. 

Branningeniør fikk et stort løft etter en VG-annonse. Det finnes et uforløst potensial i den 

typen markedsføring. 

Vedtak: 

Campusmøtet tar med perspektivene fra AK i arbeidet med å styrke campusprofil, samt 

andre saker som omhandler identitet og merkevarebyyging. 

 

11/24 Campusprofil 

HVL campus Haugesund har fortsatt løyve til å kalle seg Statens sikkerhetshøyskole. Dette 

må dobbeltsjekkes. 

Bred enighet om at sikkerhet og beredskap er noe å bygge videre på i Haugesund, slik det 

ble anbefalt i rapporten fra Campusutviklingsprosjektet. 

Vi har et senter for sjøsikkerhet. Noe vi bør løfte og gi en viktigere funksjon som katalysator 

for tverrfaglig satsing på sikkerhet. 

Vedtak: 

Campusmøtet ber om en gjennomgang av tiltakene fra Campusutviklingsprosjektet på neste 

møte, og vil videre drøfte arbeidet med å profilere campus Haugesund som nasjonal 

sikkerhetscampus. 

Dokumenter knyttet til saken: 

Vedlegg 1: Sluttrapport Campusutviklingsprosjektet i Haugesund 

https://hvl365.sharepoint.com/:b:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/1%20-%20Fellesdokument/5%20-%20Rapportar%20-%20Prosjekt%20campusutvikling/campusutvikling-haugesund-rapport.pdf?csf=1&web=1&e=R3Z7d8
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12/24 Regionale møtearenaer 

Det ble brukt mye tid på banale ting i forkant av Maritim Uke, blant annet om vi skulle ha 

stand. Dette er ting som burde vært avklart lang tid i forveien. 

Ansatte bør få delta på flere arenaer, for å knytte nettverk, og ta det med i utdanning og 

forskning. 

Vedtak: 

Saken tas opp igjen på neste møte. Alle bes om å forberede seg og lage en liste over de 

viktigste møteplassene. 

Dokumenter knyttet til saken: 

Vedlegg 1: Regionale møteplasser (foreløpig oversikt) 

 

13/24 Flytting av Servicetorget 

Innledning ved Roy Martin Pettersen. Servicetorget ligger for bortgjemt, et problem 

studentene har meldt inn hvert år. Det burde ligge ved hovedinngangen, som på andre 

campus. Vanskelig for nye studenter og eksterne, og det legges urimelig belastning på andre 

funksjoner, som f.eks. Læringslab. 

Det har vært en del runder på dette tidligere, og det er en del bakenforliggende 

problemstillinger mht. hvilke oppgaver Servicetorget utfører i Haugesund, ulikt andre 

campus. Dette ligger under Espen Fosse, leder ved Avdeling for studieadministrasjon. 

Den var opprinnelig plassert ved hovedinngangen. Det er en del av hverdagen at ansatte 

fungerer som veivisere for besøkende. 

Vanskelig å mene noe om dette uten å kjenne historikk og omfang, men dette handler om 

vertskapsrollen. Kan vi ta i bruk noen teknologiske løsninger? 

Det er viktig at en blir møtt av en person. Teknologisk løsning er ikke ideelt, det blir tungvint å 

løpe ned trappen for å vise folk hvor de skal og så gå opp igjen. 

Bred enighet om at funksjonen bør være ved hovedinngangen, og at det sitter personer der 

fysisk. Dette henger også sammen med satsingen på mer EVU, med større innrykk av 

studenter som ikke er kjent på campus. 

https://hvl365.sharepoint.com/:w:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/2024_2/Regionale%20m%C3%B8tearenaer%20pa%CC%8A%20Haugalandet.docx?d=w1513e47a53ed4f478f7712e0acef5c75&csf=1&web=1&e=nQ0gSO
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Vedtak: 

Campusmøtet ønsker å styrke vertskapsrollen på campus, og forhindre at det blir oppgaver 

som legger beslag på faglige ressurser. Å plassere Servicetorget ved hovedinngangen er et 

naturlig grep for å levere bedre informasjonstjenester, både til studenter og besøkende, og 

kan være et effektivt verktøy for å styrke HVLs posisjon som regionsutvikler. Samtidig er det 

viktig å få bedre innsikt i årsaken til at det i dag ligger i tredje etasje. Saken følges opp på 

neste møte, der Avdeling for studieadministrasjon inviteres til å gi en orientering. 

 

14/24 Regionalplan kompetanse og kompetanseforum 

Orientering om lokalt og sentralt Kompetanseforum, samt Kompetansestrategien til 

Haugaland Vekst og Regionalplan Kompetanse Rogaland, ved samfunnskontakt/sekretariat. 

Vedtak: 

Campusmøtet ber om å få tilsendt referat fra Kompetanseforum Haugalandet. 

Dokumenter knyttet til saken: 

Vedlegg 1: Regionalplan kompetanse Rogaland 

Vedlegg 2: Kompetansestrategi for Haugalandet 

 

15/24 Diverse – saker til orientering 

Sak om Helsekvartalet i Tysvær og potensielt tverrfaglig samarbeid flyttes til neste møte. 

Ønske om å diskutere norskkurs for internasjonale studenter på neste møte. Kan sees i 

sammenheng med kursene vi nå er pålagt å lage for ph.d.-studenter. 

Det var nylig en sak i lokale medier om nullopptak på vernepleie. Spørsmål om hvordan de 

ansatte blir involvert i utvikling av studieportefølje. Bør ha en sak om omstilling og økonomisk 

situasjon på neste møte. 

Vi må snarest mulig finne dato for møtene til våren. 

Vedtak: 
Helsekvartalet i Tysvær, norskundervisning for internasjonale studenter og utvikling av 
studieportefølje tas opp som saker på neste møte. Merk: Sak om studieportefølje må være 
på et overordnet nivå, vi kan ikke diskutere enkeltstudier. 
 
Dato for de to neste møtene avtales snarest per e-post. 
 

 

https://hvl365.sharepoint.com/:b:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/2024_2/Regionalplan_Kompetanse_vedtatt%202024.pdf?csf=1&web=1&e=8oELsF
https://hvl365.sharepoint.com/:b:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/2024_2/Kompetansestrategi-for-Haugalandet-2022-25-vedtatt-020922-i-Regionr%C3%A5det-1.pdf?csf=1&web=1&e=kgQ8EI
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